
[ LA REVISTA ]

IES VILANOVA DEL VALLÈS                                                                    PUBLICACIÓ NÚMERO 2

CONTINGUTS:

● Editorial
Pàg. 2

● Sortides i celebracions
Pàg. 3

● Entrevista
     Pàg. 12

● L'opinió
     Pàg. 14

● Racó del record
Pàg. 17

I CONTINUEM CREIXENT! 
I ARRIBA EL NADAL!

Ei companys!!

A hores d'ara tothom es pregunta què 
farem per Nadal. El proper divendres 19, 
per celebrar les vacances de Nadal, 
tindrem l'oportunitat de realitzar uns 
tallers. Algunes propostes seran 
perruqueria, polseres, bici, futbol i 
bàsquet entre d'altres. 

En acabar els tallers, gaudirem de 
l'espectacle que ens oferiran alguns 
alumnes (acrosport i diversos concerts).

Per un dia deixarem de banda els 
estudis i vidrem aquí, a classe, per poder 
passar el dia rient. I no ens oblidem de la 
xocolatada! Esperem que gaudiu 
d'aquest últim dia.

Els alumnes de l'optativa de la Revista i 
tots els que han col·laborat en la seva 
publicació, us desitgen un Feliç Nadal i 
un Bon Any Nou!! 
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Editorial

JA TENIM DOS ANYETS!
L'any passat vam començar tots junts aquesta nova etapa

amb molta il·lusió i moltes ganes. Aquest és el nostre segon any

de vida i, mirant enrere, estem molt satisfets de la feina feta per

tots i totes. Ha estat tot un any ple de noves experiències i,

sobretot, de convivència. I enguany, hem crescut una miqueta

més. La família ha augmentat; han vingut a casa nostra nous

companys i nous professors.

Per tal de saber una mica més, la Brenda Ferrer i la Nerea

Sánchez han realitzat una petita entrevista que passem a

comentar a continuació.

Van preguntar a la Victòria (una de les nostres conserges), a la

Isabel (professora de Castellà) i a en Josep García (professor

de Matemàtiques) una sèrie de qüestions que ens permetran

conèixer-los millor. 

La Isabel i en Josep viuen a Granollers i combinen el seu treball

a l'IES amb l'àrdua tasca de ser pares ja que tots dos tenen fills

(la parelleta, vés per on!). La Victòria, en canvi, viu a Lliçà i

n'està molt contenta de venir cada dia a l'institut; n'hi molta

gent maca i els alumnes són molt simpàtics, sempre tenen un

somriure preparat per a les conserges.

D'altra banda, la Isabel i la Victòria ja són veteranes al centre i

volen continuar aquí durant molt de temps, "és un bon lloc per

treballar i hi ha molt bona gent", ens han dit. En Josep, en

canvi, porta amb nosaltres tan sols tres mesos i va ser ell mateix

qui va demanar venir aquí a Vilanova a treballar i formar part

d'aquest gran institut.

Tots tres estan molt satisfets amb la feina que fan i creuen que

hi ha una bona convivència: professors, alumnes i personal de

serveis, conviuen en armonia en aquest espai d'aprenentatge.

El proper any serem encara més i ens agradaria que aquesta

sensació continués present entre tots nosaltres. Encara ens

queda un llarg camí per endavant i entre tots i totes donarem

vida al nostre centre.
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VISITA A TARRAGONA A L'EXPOSICIÓ "ÉRASE UNA 
VEZ EL CUERPO HUMANO"
L'IES Vilanova se'n va a Tarragona a visitar el Museu de la 
Ciència
El passat dia 3 d'octubre, els alumnes de 3er 

d'ESO de l'institut IES Vilanova del Vallès vam 

realitzar una visita al Museu de la Ciència "Érase 

una vez el cuerpo humano", per veure totes les 

parts del nostre cos dissecades en la realitat i 

veure el seu funcionament.

Varem sortir de l'institut a les 8 del matí i vam 

arribar a Tarragona a les 10:30 perquè, una 

vegada vam arribar allà, el conductor de 

l'autocar es va  perdre pel mig de la ciutat.

Al cap d'una estona vam trobar el camí adient i 

vam poder anar al museu. 

Varem baixar de l'autocar i els professors ens van 

dur a un parc on vam esmorzar.

Seguidament, vam començar a caminar cap al 

museu. 

A l'entrada ens donaren un dossier per a cada 

dues persones per poder saber amb més claretat 

la funció que feia cada part del nostre cos.

Durant l'estada en el recinte, no va haver cap 

incident però en alguns casos, les figures del 

cossos humans podien fer gràcia.

Una vegada finalitzada l'activitat vam anar 

caminant cap a l'autocar que, com és habitual, 

ens esperava en el mateix lloc on ens va deixar, i 

ens varem anar cap a casa. 

En el camí de tornada a l'escola no va haver cap 

anècdota amb el conductor.

Va ser molt interessant veure totes les parts del 

cos, ja que la majoria dels alumnes no sabien 

que existien.

Miguel Sanz
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LA XERRADA SOBRE L'AFECTIVITAT I LA SALUT
Els alumnes de 1r d'ESO assisteixen a una xerrada al centre

Els dies 9 i 10 d'octubre, els alumnes de 1r d'ESO 

van rebre unes xerrades sobre l'educació sexual i 

la salut.

Investigant una miqueta sobre aquest acte, hem 

pogut saber que durant la xerrada els alumnes 

van estar realitzant jocs i activitats diverses, com 

ara dibuixar un home i una dona, i jocs amb 

preguntes sobre el sexe, el tabac, les 

prevencions, la presa de decisions, etc.

Aquesta xerrada els ha servit per saber què és 

l'afectivitat, l'estimació, què passa si fumem, les 

decisions de la vida, etc.

En general, ens han dit que els hi ha agradat 

molt i que no els importaria fer-ne una altra! I la 

majoria afirmen que va ser molt interessant i que 

van passar una estona molt, molt divertida!

Inés Escayola i Laura Salinas
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ELS ALUMNES DE 3r ESO REALITZEN UNA SORTIDA DE 
L'ÀREA DE CIÈNCIES SOCIALS
L'IES Vilanova se'n va a Can Cabanyes

El dia catorze d'octubre, l'IES Vilanova del Vallès 

va realitzar una sortida de Ciències Socials amb el 

grup de 3r d'ESO. Van anar a Can Cabanyes, 

situat a Granollers, per treballar la biodiversitat.

Vam anar amb autocar fins a un descampat i a 

uns 50 metres hi havia un Viena, indústries i 

fàbriques. Vam estar esperant uns 45 minuts 

perquè va haver un malentès entre els monitors i 

els professors, ja que ens pensàvem que els 

monitors ens vindrien a buscar però, en teoria, 

havíem d'anar nosaltres cap allà. Tot es va 

solucionar amb una simple trucada d'en Jordi 

Mayol, professor de Ciències Socials. Quan vam 

arribar a la caseta de Can Cabanyes ens van 

donar un dossier i a les 10.30h ens van dividir en 

dos grups, 3r A i 3r B, per realitzar totes les 

activitats preparades.

Vam fer dues parts: la part d'observació i 

exploració la vam fer amb prismàtics, és a dir, 

vam investigar les plantes, els animals, els 

aiguamolls...

I també vam explorar el riu, és a dir, vam buscar 

animals en el riu i per fer això ens van donar un 

pinzell i un colador. També vam agafar crancs de 

riu.

En acabar les activitats vam anar a buscar les 

motxilles per marxar cap a casa i a les 12.30h vam 

arribar a l'IES. El dia següent vam haver de 

presentar el dossier de la sortida i ens van posar 

nota.

En conclusió: la sortida va estar bé perquè les 

exploracions sobre els éssers vius van ser molt 

interessants. 

Nerea Toledano i Miguel Sanz
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ELECCIONS AL CONSELL ESCOLAR
Per fi tenim costituït al ple el Consell

Escolar amb tots els seus

components. Aquest any hi ha

hagut eleccions al Consell Escolar i

els i les alumnes del centre han

pogut escollir els seus representants.

Els candidats que van presentar-se

eren la Michelle Cruz i la Mª del Mar

Salamanca (1r A), la Queralt

Matamala (1r B), en Marc Matas (1r

C) i en Francesc Toro (3r B).

I finalment, els nostres representants

dins el Consell Escolar de l'IES

Vilanova del Vallès són... Queralt

Matamala i Francesc Toro!! 

Enhorabona a tots dos!!
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ELS ALUMNES DE 1R MARXEN A EL COLLELL
"L'estada a El Collell va ser curta però intensa"
Recentment, els alumnes de 1r varen anar de 

colònies a "El Collell". La sortida va ser feta per tal 

que la convivència professor-alumne fos més 

comunicativa. 

Els nois i noies, segons ens diuen, no van dormir 

gaire però els va ser suficient per aguantar la 

jornada d'activitats esportives i d'altres. 

El tòpic que sempre es diu, el dels monjos, també 

va sortir aquest any però com any rere any, res 

fora de lo normal. 

Respecte a les instal·lacions, encara que els 

mancaven algunes coses, s'hi podia estar bastant 

bé. Com a anècdota remarquen la petita 

escapada pel bosc a l'hora de fer un joc de nit 

(la bandera) que es feia al mateix bosc. Segons 

diuen, es varen allunyar dels límits que els havien 

remarcat abans els monitors. 

Això és el que els va donar un dia i mig de 

colònies, una sortida curta però intensa, segons 

remarquen.

Noah Sáez

Respecte al menjar, com acostuma al ser 

habitual, hi ha una gran varietat d'opinions a 

l'hora de valorar-lo, però el de casa sempre està 

més bo! 

La confiança dels alumnes no va ser únicament 

amb els professors sinó també amb els monitors 

que, segons afirmen, eren bastant agradables.
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El dia 5 de novembre, els alumnes de 2n d'ESO de 

l'IES Vilanova van anar a veure les instal·lacions de 

Coca-Cola.

Per informar-nos més sobre que els hi va semblar la 

sortida, què van veure, etc, l'alumna de 2nA, 

Laura López, va tenir l'amabilitat de contestar-nos 

una sèrie de preguntes. COMENCEM!

-Què us va semblar la sortida a la Coca-Cola?
Laura: No va estar malament, ens va semblar 

bastant interessant.

-Quins professors us van acompanyar?
Laura: La Mireia, l'Alba, la Remei i en Josep Tomàs.

-A quina hora vau sortir de l'IES i a quina vau 
arribar?
Laura: Vam sortir a las 9 del matí i vam arribar a la 

1 del migdia aproximadament.

-Què vau veure en aquesta sortida?
Laura: Primer, ens van passar uns vídeos amb 

explicacions de qui va inventar la Coca-Cola. 

Després, vam fer un joc, i tot seguit vam anar a 

visitar la fàbrica i vam veure com feien les 

ampolles. També vam veure el laboratori, i bé... 

Allà es mira si té el mateix gust i si té tots els 

"ingredients" necessaris. Després també vam veure 

com s'introdueix la Coca-Cola a les màquines, i 

com les empaqueten.

SORTIDA A LA FÀBRICA DE COCA-COLA
Els alumnes de l'IES Vilanova visiten la fàbrica ubicada a 
Martorelles

-Algun incident o alguna anècdota?
Laura: No van haver-hi incidents, però a un 

alumne se li va caure la Coca-Cola per sobre (je-

jeje!)

-L'any passat es va fer un concurs de redaccions 
a Catalunya, patrocinat per la Coca-Cola. Saps 
si aquest any també es fa?
Laura: Sí, a Català es fa una radacció i a Castellà 

un relat i també hi haurà guanyadors.

-En general, us va agradar?
Laura: Va ser una mica avorridet, però sí, ens va 

agradar.

Podem veure que va ser una sortida interessant i 

que els hi va agradar bastant!

Doncs, moltes gràcies per haver-nos respost les 

nostres preguntes, Laura!

Inés Escayola i Laura Salinas
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ELS ALUMNES EXPLIQUEN LA SEVA EXPERIÈNCIA AMB 
"EL CUMPLEMUERTES"
El passat 17 de novembre va venir una noia, la 

Beatriz, a fer-nos una Jam Session a l'IES, als 

alumnes de 2n d'ESO. La Jam Session es basava 

en el petit conte de "El cumplemuertes". Aquesta 

activitat es va realitzar durant una hora. Al 

començament la noia es va presentar i ens va 

explicar l'activitat que faríem: aprendre a narrar 

oralment històries de por. 

La primera activitat que vam fer era en grups. 

Aquesta consistia en llegir un text que la noia ens 

donava, cada grup tenia un text diferent. Però el 

text s'havia de llegir fent servir únicament les 

síl·labes 'pio-pio'. 

D'aquesta manera podíem expressar millor els 

sentiments que transmetia el text. Va ser una 

activitat molt divertida, segons l'entonació que li 

donàvem al text els altres grups havien 

d'endevinar si qui narrava el text estava 

emprenyat/a, enamorat/da, etc.

Una mica més tard ens va explicar què era una 

Jam Session, explicar un conte tenient present la 

indumentària, l'ambient del lloc i sobre tot, 

l'entonació a la narració. Ens va ensenyar com 

havíem d'anar vestits, el to de veu que havíem de 

fer servir i quins objectes podíem portar per 

ambientar la situació en què s'havia de narrar la 

història. Com a exemple, ella anava vestida tota 

de negre, amb el cabell recollit i portava 

espelmes, campanes i un rellotge.

Una altra activitat va ser descriure l'habitació i 

adonar-nos que ens expressem molt malament. 

Una persona escollida a l'atzar havia de descriure 

una habitació mentre un altre component de 

cada grup la dibuixava.

Va ser una activitat interessant de la qual després 

vam fer una exposició oral a llengua castellana 

tenint presents tots els aspectes treballats a la Jam 

Session.

Arianne Becerra i Ariadna Puigpey
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Com recordareu, el passat mes d'octubre ens van

fer a l'IES una xerrada sobre la Marató per als

alumnes del centre.

Aquest any la Marató tractarà sobre les malalties

mentals, com per exemple l'esquizofrènia, la

depressió, l'autisme, els trastorns bipolars i altres

malalties que afecten el cervell. I per informar-nos

sobre el tema va venir a l'institut una noia que

havia acabat els estudis de medicina.

UN ALTRE ANY, L'IES VILANOVA COL·LABORA AMB LA
MARATÓ DE TV3

Novembre de 2008                                                                                                        Pàgina 8

AQUEST ANY SOM FINALISTES A LA MARATÓ DE TV3!
Aquest any hem tornat a participar en el concurs

de cartells Pinta La Marató de TV3 que organitza

la Fundació La Marató de TV3, i que enguany,

com ja sabeu, se centra en les malalties mentals.

Des de l'assignatura d'Educació Visual i Plàstica, la

Mercedes Río ha oferit als alumnes de l'IES la

possibilitat de poder participar en aquest concurs,

i aquests han estat alguns dels resultats obtinguts.
I quins han estat els resultats? Doncs que hem

quedat FINALISTES!! La competència ha estat

dura, però l'IES Vilanova ho ha aconseguit!! 

Aquí teniu el cartell guardonat. Enhorabona als
participants!!

Es va utilitzar una presentació en Power Point per

tal que l'explicació fos més entenedora i per a què

sigués més entretinguda ens varen ensenyar un

joc de la Marató.

Després de preguntar a uns quants alumnes i amb

la nostra pròpia opinió i experiència, hem arribat a

la conclusió que va agradar molt ja que vam

poder aprendre més sobre aquest tema.

Inés Escayola i Beatriz Gurillo

D'altra banda, també ho ha treballat des de

l'optativa de Juguem amb les imatges, demanant

als alumnes de la matèria que realitzessin diferents

cartells. Els alumnes van organitzar-se per grups i

van estar treballant en el tema. 

Podreu trobar una exposició dels cartells

presentats al concurs en la següent adreça:

http://www.fundaciomaratotv3.cat/es/la_marato/g
aleria_pinta_2008.html
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JACK SILVA A L'INSTITUT!
Els alumnes de l'IES Vilanova del Vallès reben la visita del 
mag Jack Silva
El passat dia 20 de novembre, els alumnes de 

l'institut van rebre la visita d'un mag anomenat 

Jack Silva. L'activitat era organitzada des de 

l'assignatura d'Anglès, ja que l'actuació era en 

aquell idioma. Va fer diverses actuacions 

repetides perquè així tots els alumnes poguessin 

veure la seva demostració de trucs de màgia al 

centre.

Quan ens va tocar a nosaltres, els alumnes de 3r 

d'ESO, ens va fer els següents trucs:

● Primer va agafar una persona del públic i ell, a 

les seves mans, tenia unes pilotes d'espuma 

vermelles, i primer se les va passar a l'Albert, que 

era el voluntari. Va multiplicar les pilotes vermelles 

dins la mà de l'Albert. El truc va ser fantàstic!

● El segon truc va ser el famós truc de les cordes. 

Hi ha tres cordes de diferents mides i primer fa 

que totes tinguin la mateixa mida i després les 

torna a la seva forma original.

● També va fer el famós truc que fan tots els 

mags, que és el de les anelles. Consisteix en 

agafar cinc anelles de la mateixa mida. Ell, no 

sabem com s'ho va fer, però les podia travessar 

i fer que quedessin atrapades entre si. Tothom 

es va quedar al·lucinat amb la seva actuació.

Aquest són alguns dels trucs que va fer en Jack 

Silva. L'activitat en general va estar bé, però 

també la podrien haver fet en català...

Miguel Sanz

ENS ANEM A LA CENTRAL TÈRMICA DE SANT ADRIÀ 
DEL BESÒS!
L'experiència dels alumnes de 2n d'ESO
Els dimecres 19 i 26 de novembre, els alumnes de 

2n d'ESO vam anar a visitar la central tèrmica. 

L'excursió va començar quan vam sortir de l'IES a 

les nou del matí i vam anar cap a Sant Adrià amb 

autocar. A l'arribar vam parar, a la platja, i vam 

tenir mitja hora lliure per esmorzar.

Al començar la visita ens van entregar un dossier 

que van haver d'omplir durant tota la visita. En la 

primera part ens van explicar tot el funcionament 

d'una central tèrmica i les característiques 

d'aquella. Quina potència produïa cada torre, 

l'alçada de cada una d'elles...

Per fer la segona part de la visita, vam haver de 

posar-nos un casc per protegir-nos. Seguidament 

vam sortir de la sala on ens estaven explicant tot 

el funcionament de la central i vam fer un 

recorregut per totes les parts de la central, 

començant per la turbina i acabant per la sala 

de vigilància on hi havia gent treballant.

En acabar la visita, vam tornar a la sala i allà vam 

tenir temps per fer preguntes. Seguidament, vam 

tornar a l'IES.

Anna Gallardo i Marta López
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I TU DE QUÈ VAS?
L'exposició realitzada al Centre Cultural de Vilanova del
Vallès informa als alumnes sobre les drogues i els seus efectes

Durant els mesos de novembre i desembre, els

alumnes de l'IES Vilanova del Vallès van assistir a

unes exposicions anomenades 'I tu de què vas?',

sobre temes com el consum de les drogues o la

influència del món exterior sobre un mateix.

Els tres cursos van realitzar les mateixes activitats.

Van començar veient una presentació on hi

havia diversos plafons que ens feien veure la

realitat d'aquests problemes. Tot seguit, van anar

a una altra sala i una noia va parlar-nos sobre

l'exposició, i després de comentar-nos-la, ens va

demanar la nostra opinió sobre els temes que

tractava i si ens havia o no agradat.

A la majoria dels alumnes els hi va agradar, però

a uns quants va semblar-los-hi poc interessant, ja

que la informació que van facilitar-nos era molt

bàsica.

Encara que hi hagi gent que pensi que té tot

aquest tema per entès, és bo recordar-lo i

informar de tots els problemes que poden causar,

tant per un mateix com per als que l'envolten. 

Sempre hem de ser conscients de les

conseqüències que comporten.

Francesc Corbera i Laura Salinas

LA POLICIA ENS VISITA
Els alumnes de 3r reben informació de primera mà sobre els
efectes de l'alcohol
Tal i com estava previst, els dies 4 i 5 de desembre

va venir a visitar-nos la policia per fer-nos una

xerrada sobre l'alcohol.

En un principi ens esperàvem tres hores

d'avorriment que, encara que potser se'ns farien

pesades, serien millor que fer classe. Al contrari

del que pensàvem, la xerrada va ser realment

divertida.

Al començament, cal dir que els uniformes

imposaven una mica. Els dos policies ens van

asseure en mig cercle per relaxar-nos i donar

sensació d'informalitat.

La xerrada estava força basada en les

experiències dels alumnes, per això, tot i que ens

van assegurar que res no sortiria d'allà, ens van

haver de punxar perquè diguéssim alguna cosa,

perquè no es sentia ni una mosca. Al principi

només es veien mirades còmplices i somriures

amagats. Després alguns van començar a

explicar, tímidament, les experiències que havien

viscut la germana del tiet de la cunyada de la 

seva cosina o persones molt distanats a l'alumne

que narrava el fet (no fos cas que ens penséssim

que aquest estava parlant d'ell mateix...). Poc a

poc la xerrada va anar fent-se més llarga i van

sortir més casos. Va aparèixer també el tema de

la droga.

Després d'explicar les experiències ens van

proposar fer un joc, que consistia en fer un circuit

conduint una pilota portant uns embuts foradats

amb diferents mides a la cara perquè veiéssim

l'efecte de la visió de túnel, provocada per

l'alcohol.

La veritat és que vam riure molt.

També ens van fer la prova d'alcoholisme bufant

una màquina, i després d'això els alumnes vam

començar a fer moltes preguntes als policies

sobre la seva feina. Així apreníem més sobre

aquest fascinant ofici... I ja, de pas, ens perdíem

la classe de Tecnologia que tocava després.

Natàlia Saldaña
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ELS ALUMNES DE 1r TAMBÉ VISITEN CAN CABANYES
Els alumnes de 1r A ens expliquen la seva experiència
El dia 5 de desembre els alumnes de 1r A vam 

anar a l'espai natural de Can Cabanyes de 

Granollers, a fer un taller de roques i minerals, 

acompanyats pel director del centre, la 

professora de Ciències Naturals de 1r i la nostra 

tutora.

Vam sortir a les 8 del matí de l'IES cap a la parada 

de l'autobús, al passeig del Centenari de 

Vilanova. Quan vam arribar a la parada 

corresponent del nostre destí, Palou-Granollers, 

vam anar caminant cap a Can Cabanyes.

Vam passar per Palou, pel costat del riu Congost i, 

finalment, vam arribar al lloc corresponent. Allà 

vam esmorzar i tot seguit vam començar el taller. 

Ens vam dividir en dos grups, basant-nos en el 

grups de les hores partides de les classes de 

Ciències Naturals. 

Al taller ens van explicar una mica la geografia i la 

geologia de les comarques més properes al Vallès 

Oriental, amb una maqueta on hi havien 

representats els rius i les muntanyes. 

També ens van explicar els diferents tipus de 

roques i on les podíem trobar, el seu nom i les 

seves característiques. Mentre un grup feia 

aquesta activitat, l'altre grup feia uns exercicis 

d'un dossier sobre minerals.

Havíem de fer unes activitats relacionades amb 

la duresa, la densitat, la massa i el volum, entre 

d'altres aspectes. Una de les activitats era 

observar a través del microscopi dos minerals 

diferents, l'esquist i la calcària, amb foraminífers.

Quan vam acabar totes les activitats, vam anar 

caminant fins a la parada d'autobús de davant 

de Palou. Allà vam agafar l'autobús de tornada 

cap a Vilanova. A l'arribar a la parada vam anar 

caminant fins a l'IES. I així va acabar la nostra 

sortida a Can Cabanyes.

Judith Seguer i Marta Puig
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ELS ALUMNES DE 2n REALITZEN UNA ANIMACIÓ 
LECTORA INQUIETANT
Beatriz ........ s'encarrega de fer l'animació de Cuando de 
noche llaman a la puerta

El passat 17 de novembre els alumnes de 2n 

varen fer un taller per profunditzar el llibre 

Cuando de noche llaman a la puerta i, en 

concret, una de les seves històries, "El 

cumplemuertes". 

Aquest taller constava de diferents jocs en els 

quals practicaven sons entre d'altres aspectes. 

L'encarregada de fer aquesta activitat va ser la 

mateixa persona que l'any passat, als anteriors 

alumnes de 2n, els va fer un taller semblant (el 

d'ells era sobre els RAPsodes). 

Els alumnes en general s'ho varen passar bé i van 

gaudir d'aquest taller ja que era una manera 

divertida de fer un treball que, d'una altra 

manera, hagués estat potser més pesat.

Per tal de realitzar aquesta notícia hem demanat 

a un alumne que ens respongui algunes 

preguntes. L'alumne que he escollit és l'Adrià 

Romero Abelenda.

-Qui va venir?
Adrià: Una noia que es deia Beatriz.

-A què va venir?
Adrià: Va venir a explicar-nos una mica com es 

feia un conte, narració o com es digui (rialles) de 

por, ens va donar un fragment de l'inici del llibre 

"El cumplemuertes". També va portar tres veles, 

una carta i una campana.

-Quins professors van estar presents o estava sola?
Adrià: No, no, estava la professora Remei i un cop 

va venir la Mireia i després se'n va anar.

-Quants alumnes hi éreu quan va venir aquesta 
noia?
Adrià: No ho sé, però estàvem els dos segons.

A molts els hi va agradar aquesta xerrada perquè 

els agradava aquest tema i a més van fer una 

introducció a un llibre de por en grup. Segons 

l'entrevistat, li va agradar molt.

Jordi Ibáñez i Noah Sáez

-Per què va venir a la vostra classe a explicar el
llibre de "El cumplemuertes"?
Adrià: Perquè tothom va llegir-se aquest llibre el

primer trimestre, i la professora Remei, que ens

dóna Llengua Castellana, i des del Departament

de Llengües, es va proposar que vingués aquesta

noia a explicar llibres de terror.
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Entrevista

ENTREVISTA A 'THE NEW BEAT GENERATION'
Aquest és un grup que fa poc va iniciar-se en la 

música i, tot i ser tan joves, fan concerts, surten a 

la ràdio i són telonistes de grups coneguts. L'any 

passat van actuar a l'IES Vilanova a la Festa de 

Nadal.

El grup està format per:

● Guitarra: Diego Tomé i Sergi Nadal.

● Baix: Marc Freire.

● Piano: Víctor Alarcón.

● Bateria: David Millán.

-Quant temps fa que toqueu junts?
-Nou mesos.

-Quin tipus de música toqueu?
-Diferents tipus: pop-rock, balades, 'beat music', 

etc.

-Quants instruments teniu?
-Tenim cinc instruments, més músics d'estudi.

-Quants components sou en el grup?
-Som cinc components.

-En quants concerts heu tocat?
-En quinze concerts.

-I cobreu en els concerts on toqueu?
-Últimament sí.

-Heu anat alguna vegada a la ràdio?
-Sí, a Radio Silenci (La Garriga), Ràdio Mollet i 

Ràdio Pomai.

-Esteu contents amb el vostre públic?
-És clar que sí!

-Heu fet algun videoclip?
-En farem un.

-Heu sigut teloners d'algun grup conegut?
-Sí, d'Ivette Nadal i d'Elèctrica Alarma.

-Teniu algun mitjà de comunicació entre el grup i 
el públic?
-Sí, un bloc a Internet:

www.myspace.com/thenewbeatgeneration.

-Teniu cançons pròpies?
-Al principi en teníem poques nostres, però ara 

toquem bastants.

En definitiva podem dir que és un grup molt jove i 

tenen un estil de música que no és molt comú 

entre els adolescents: toquen pop-rock dels anys 

60. I són molt bons!

Isac Campos Cobo

L'ACUDIT

Un pare, al rebre la factura de l'escola, diu:

-Caram, fill! No sabia que els teus estudis fossin 

tan cars!!!

-I tens sort, que no sóc dels que més estudia.

-Com ficaries sis-cents catalans dintre d'un 600?

-Tirant-hi 1 euro.

-I com els treuries?

-Dient-los-hi que és un taxi.

www.acudits.net



PRIMERES VALORACIONS DEL PLA LECTOR A L'IES
Un cop acabat el primer trimestre els alumnes opinen sobre
el Pla Lector
Com ja sabeu tots, aquest any hem iniciat un nou

projecte a l'IES: el Pla Lector. Amb aquesta

proposta intentem fomentar la lectura i gaudir de

tots els seus beneficis; què n'hem de dir? Viatjar a

d'altres llocs, viure noves aventures, etc.
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I per tal de saber què n'opinen els nostres

alumnes, els hem demanat que ens facin una

petita llista, un gairebé top ten, amb els títols que

més els han agradat:

Juli, el mejor defensa; després de les vacances, tres sorpreses aguarden les

Feres: el camp on entrenen ja no només és un camp d'entrenament, sinó

que és un estadi com és degut; Willy, el seu entrenador, ha posat uns grans

focus i les Feres jugaran en una lliga. Tots en l'equip estan contentíssims amb

les novetats. En Juli voldria poder explicar les coses al seu pare, però ja no viu

amb ell i no sap on és. Un dia, mentre el busca, cau a les mans d'en Michi el

Gordo i els seus companys, que intenten subornar-lo, però els seus companys

estan amb ell i retaran en Michi a 'La batalla de Camelot'. Tot o res. Ens ha

agradat aquest llibre perquè va d'aventures i futbol amb els amics. (Marc

Pericas i Àlex Romero)

El extraño caso de la noche de Halloween; aquest llibre va sobre uns ratolins

que viuen a Ratalònia, la ciutat dels ratolins. Aquest any ha arribat la nit de

Halloween: mòmies i zombies, vampirs i bruixes... I a més, un misteriós

personatge s'apodera de Ratalònia, pobres! Els habitants de la ciutat han

estat atrapats en un tenebrós parc dels misteris. Però en

Metomentomentodo Queso i en Gerónimo Stilton els salvarem, perseguint el

dolent fins el final. En Gerónimo Stilton és el protagonista d'aquests llibres i

n'ha fet uns quants. Dirigeix un diari, però la seva veritable passió és escriure i

a Ratona, l'illa dels ratolins, els seus llibres són els més venuts. Aquest llibre ens

ha agradat molt. (Marc Matas i Georgina Mogas)

Plantar cara: des de l'inici de curs, a l'institut s'ha iniciat una nova assignatura:

el Pla Lector. Consisteix en llegir-te llibres per poder facilitar la velocitat

lectora i es realitza (en el cas de 3r d'ESO) els dilluns a primera hora i cada

tarda entre mig de les classes (30 minuts cada sessió de la tarda i una hora la

sessió del dilluns a primera hora). Un dels llibres que m'he llegit es titula Plantar
cara. Aquest llibre tracta d'un nen, anomenat Martin, que va a l'escola i té

una banda que es diu 'La banda dels 3', i una xicota que es diu Natalie. A ells

els hi agrada molt sortir de festa i un dia d'aquests que van sortir, en la

tornada cap a casa, Martin va a acompanyar la seva xicota a casa i

després, van venir uns amics seus amb un cotxe robat i li diuen que pugin,

que els portarien a casa. Ells es van negar, però al final van pujar i van tenir

un accident. Martin va ser el més perjudicat i aquest fet li va canviar la vida

per l'aspecte que feia la seva cara. Va haver d'operar-se i se'n va sortir. Li van

fer operacions estètiques per tal de millorar el seu rostre, però malgrat això...

(Miguel Sanz Pérez)

L'opinió
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Piotr: la vida no és fàcil a la Rússia dels tsars per als petits agricultors i han de 

treballar molt per poder menjar. Malgrat això, en Piotr, un noi de catorze anys 

que viu en un petit mas situat al sud de Moscou, viu feliç amb els seu pare. 

Fins que al pare d'en Piotr, en Sergei Andreivitx, se l'emporten a un camp de 

presoners. En Piotr pren un llarg viatge d'aventures per salvar el seu pare. 

Recomanem aquest llibre perquè és molt variat i té pràcticament de tot: 

amor, acció, aventures... És molt variat, a més no és curt però tampoc llarg i 

no se't fa pesat llegir-lo perquè t'enganxa molt. (Bernat Cañado i Queralt 

Matamala)

El niño con el pijama de rayas: és una història sobre els camps de 

concentració i una amistat prohibida entre dos amics. Aquest projecte el 

vam començar al setembre tot i que no estàvem segurs de com aniria. Però 

al final ha anat bé i ha resultat beneficiós per nosaltres, els alumnes. La idea 

està bé, però tot i així ens agradarien més varietats de llibres. (Mª Isabel 

Espina)

Ja ho deia jo: si un humorista tan famós con el gran Andreu Buenafuente 

escrivís tots els seus monòlegs en un llibre, aquest seria el resultat, un llibre en 

el que rius des de la primera pàgina fins a la última. És un llibre apte per tot 

aquell a qui li agradi l'humor intel·ligent, a més són sobre temes quotidians 

que a tots ens han passat alguna vegada. Però el més important és saber 

explicar-ho; i com l'Andreu, ningú. Ja que no és l'únic llibre que ha escrit i tots 

adequant-se al moment. (Raül Polo)

El secret del comte: és  una petita història sobre dues famílies amb els seus 

respectius fills cadascuna, que se'n van de vacances a la muntanya per a 

desenterrar un antic castell de la zona. Mentre els pares sempre treballen en 

l'elaboració d'aquesta feina, els quatre nois investiguen alguns dels misteris 

que amaguen aquelles gran i perdudes muntanyes en les que poca gent hi 

viu. Realment els expliquen molts misteris, la poca gent que hi viu allà, i 

aquestes històries són les que fan que estiguis a l'aguait del que passa durant 

tota l'estona i anar encaixant unes coses amb d'altres. En definitiva, és un 

llibre bastant entretingut i fàcil per a tots aquells que no practiquen gaire la 

lectura en hores d'oci. Aquest és una bona manera de fer la lectura més 

divertida ja que no és d'aquelles històries avorrides que normalmente no 

interessen els adolescents. (Noah Sáez)
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La buena suerte: després de molt de temps, David i Víctor, dos amics, es

troben en un parc i tots dos s'expliquen com els havia anat la vida. A David li

havia anat molt bé, però després se li va complicar i li va començar a anar

malament i a en Víctor, al principi li anava malament, però després d'un

temps li va anar molt millor. En Víctor li va explicar un conte a en David, un

conte que li havia explicat el seu avi i que en moltes ocasions li havia servit

per escollir decisions importants a la seva vida. El que més m'agrada

d'aquest llibre és que t'explica com canviar la rutina de tots els dies, perquè

tots els dies estem fent el mateix i normalment no hi ha cap canvi a les

nostres vides. Però si vols aconseguir algun objectiu en aquesta vida, ja

canvia una mica, perquè fas tot el possible per aconseguir aquest objectiu

que vols. (Laia Ferrer)

Un puente hacia Terabithia: tot va començar quan en Jess va conèixer la

Leslie, que era nova en el col·legi i estava a punt de fer una carrera amb uns

nois i en Jess. Al principi s'evitaen, però després van fer-se bons amics. Tots

dos van trobar un lloc que Leslie va anomenar 'Terabithia', la terra secreta, i

que tan sols ells coneixien. Jess i Leslie anaven a 5è de Primària. Ells sempre

quedaven en el bosc, en el lloc màgic de Terabithia, i Jess va comprar-se un

gos que va regalar a la Leslie per tal que fos el guardià d'aquell lloc. Entre

tots dos van fer una cabana i van imaginar-se uns poder que ningú tenia per

poder protegir-se dels altres i per a què els acceptessin com reis del bosc. Un

dia, Jess no va poder anar al bosc perquè va anar a un museu amb la

professora de música. Aquell dia Leslie va agafar la corda per poder passar

al bosc i la corda va trencar-se i aleshores... (Joana Apodaca)

Entre tots hem realitzat aquest llistat per tal de oferir-vos unes
bones propostes de cara a aquest segon trimestre que
comença,  Us animeu?

Bona lectura i Bon Nadal!!

L'opinió
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